

Expat Loyalty Club Terms and Conditions

1. Introduction: Welcome to the Expat Loyalty Club Programme (the "Programme"), designed to make the lives of foreign experts in Kazakhstan enriching and comfortable. This Programme offers exclusive benefits and services to its members, provided by the AIFC Expat Centre and various Programme Partners.

2. Eligibility: The Programme is available to all Expat Centre clients residing in Kazakhstan for work purposes and their family members. Members must hold either a Basic or Premium Loyalty Membership Card to access the Programme benefits.

3. Membership Enrollment

To enroll in the Programme, please complete the following information:

- **Name:** _____
- **Phone Number:** _____
- **Email Address:** _____
- **Type of Visa:** _____
- **Name of the company** _____
- **AIFC Participant** Yes No

Please provide accurate and complete information to ensure you receive all Programme benefits without disruption.

4. Programme Benefits: Members are entitled to special discounts, access to networking events, medical insurance providers, and various other services as outlined in the Loyalty Club Catalogue. Benefits vary based on the type of membership card held.

5. Personal Information: By enrolling in the Programme, members consent to the collection, use, and sharing of their personal information with Programme Partners to facilitate the provision of Programme benefits. All personal data will be handled in compliance with applicable data protection laws.

6. Membership Payment: To participate in the Programme, an annual subscription fee of 112 USD is required. Payment must be made online.

6. Payments to Partners: Members are responsible for making any payments due directly to Programme Partners for services received. The Expat Centre is not liable for any such payments.

7. Modifications and Termination: The Programme terms and conditions may be amended by the Expat Centre at any time.

8. Dispute Resolution: Any disputes arising under these terms will be resolved through negotiation between the parties, or by arbitration if negotiation fails.

9. Contact Information: For any questions or further information, please contact us at loyaltyclub@aifc.kz or +7 (7172) 64 7400.

By signing up for the Programme, you agree to these terms and conditions.

- **Signature:** _____
- **Date:** _____

Условия и положения программы Expat Loyalty Club

1. Введение: Добро пожаловать в программу Expat Loyalty Club (далее "Программа"), созданную для того, чтобы сделать жизнь иностранных специалистов в Казахстане насыщенной и комфортной. Программа предоставляет эксклюзивные преимущества и услуги своим участникам, предоставляемые Expat Centre AIFC и различными партнерами программы.

2. Право на участие

Чтобы зарегистрироваться в программе, пожалуйста, заполните следующую информацию:

- **Имя:** _____
- **Номер телефона:** _____
- **Адрес электронной почты:** _____
- **Тип визы:** _____
- **Наименование компании** _____
- **Участник МФЦА** Да Нет

Пожалуйста, предоставьте точную и полную информацию, чтобы обеспечить получение всех преимуществ программы без перебоев.

4. Преимущества программы: Участники программы имеют право на получение специальных скидок, доступ к мероприятиям для налаживания контактов, услугам поставщиков медицинской страховки и различным другим услугам, указанным в каталоге Loyalty Club. Преимущества зависят от типа карты участника.

5. Персональная информация: Регистрируясь в программе, участники соглашаются на сбор, использование и передачу их личной информации партнерам программы для обеспечения предоставления преимуществ программы. Все персональные данные будут обрабатываться в соответствии с применимыми законами о защите данных.

6. Оплата членства: Для участия в программе необходимо оформить годовую подписку стоимостью 112 долларов США. Оплата производится онлайн.

6. Платежи партнерам: Участники программы несут ответственность за оплату всех сумм, подлежащих уплате напрямую партнерам программы за полученные услуги. Expat Centre не несет ответственности за такие платежи.

7. Изменения и прекращение действия: Условия и положения программы могут быть изменены Expat Centre в любое время.

8. Разрешение споров: Все споры, возникающие в рамках этих условий, будут решаться путем переговоров между сторонами или путем арбитража, если переговоры не увенчаются успехом.

9. Контактная информация: По всем вопросам или для получения дополнительной информации, пожалуйста, свяжитесь с нами по адресу loyaltyclub@aifc.kz или по телефону

+7 (7172) 64 7400.

Регистрируясь в программе, вы соглашаетесь с этими условиями и положениями.

- **Подпись:** _____
- **Дата:** _____